
  Z A P I S N I K 

 

 

sa 190. sjednice (45. sjednice 8. saziva) Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Beli Manastir, 

održane dana 17. svibnja 2024. godine, s početkom u 9:00 sati. 
 

SJEDNICI PRISUSTVUJU ČLANOVI UPRAVNOG VIJEĆA DOMA: 

Damir Paulić, dipl. oec, Branka Burić dr. med. spec. gin., Valentino Fabing, Marija Matišić-Kosanović  

i Nenad Radmanić 
 

PORED ČLANOVA UPRAVNOG VIJEĆA SJEDNICI PRISUSTVUJU: 

Tomislav Peran, dipl. theol- ravnatelj, Božidar Marijanac, dipl. oec- savjetnik, Tea Zmaić Hrgović, univ. mag. 
iur., pravnica 

 

Sjednicu otvara g. Damir Paulić, predsjednik Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Beli 
Manastir, koji konstatira da sjednici prisustvuju svi članovi Upravnog vijeća te da se mogu donositi pravovaljane 

odluke i zaključci. 

 

            Predlaže Dnevni red kao u sazivu KLASA:007-02/24-02/01, URBROJ:2158-145-01/3-24-1 od 
dana 10.5.2024. godine te isti stavlja na prihvaćanje. 

 

                                                            DNEVNI RED 

 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 189. SJEDNICE (44. SJEDNICE 8. SAZIVA)  UPRAVNOG      

    VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR, 

2. PRIJEDLOG REBALANSA FINANCIJSLOG PLANA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE  

    OSOBE BELI MANASTIR ZA 2024. GOD, 

3. PITANJA I PRIJEDLOZI.  

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen od strane svih članova te se prelazi na rad po 

točkama Dnevnog reda. 

 
 

1.  USVAJANJE ZAPISNIKA SA 189. SJEDNICE (44. SJEDNICE 8. SAZIVA) UPRAVNOG  

     VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR 

 

Čita se zapisnik sa 189. sjednice Upravnog vijeća Doma. Svi članovi Upravnog vijeća na isti nemaju 

primjedbi te predsjednik Upravnog vijeća Doma daje ovu točku Dnevnog reda na glasanje i utvrđuje da 

je ista prihvaćena jednoglasno s 5 glasova „za“. 
 

 

2 PRIJEDLOG REBALANSA FINANCIJSLOG PLANA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE  

    OSOBE BELI MANASTIR ZA 2024. GOD, 

 

     Predsjednik Upravnog vijeća daje riječ ravnatelju Doma koji navodi  da je riječ o financijskoj situaciji 

odnosno o financijskim problemima svih domova. Plaće zaposlenika su otišle gore, cijene roba od 
dobavljača također. Materijalni rashodi su otišli gore i Dom to više ne može pratiti s postojećim cijenama 

smještaja. Danas je dogovoren sastanak s vršiteljem dužnosti župana Osječko-baranjske županije na 

kojem ćemo iznijeti prijedloge o povećanju cijene smještaja za korisnike Doma. Naše projekcije neće 
biti dovoljne da se pokrije već stvoreni manjak.  Predlažem da se naša predviđena investicijska sredstva 

(oko 80.000,00 eura godišnje) podijele na način da se dio prebaci na plaće oko 40.000,00 eura dok se 

povećanje cijena smještaja u Domu ne ostvari, a koje bi nas trebalo učiniti solventinima, (isto će učiniti 

i ostali domovi). Povećanje cijena bi trebalo ići od 1.6.2024. godine. Također predlažem da se 12.00,00 
eura sa stavke investicija upotrijebi  na način da se sadašnji dio uprave adaptira (sanitarni čvor- tuš)  te 

da se taj prostor stavi na korištenje korisnicima, time bismo imali mjesta za 202 korisnika, a ostali, već 



postojeći kapaciteti, da se raspodijele drugačije prema organizacijskim mogućnostima, za zaposlenike 

uprave. 
 Za riječ se javlja i g. Marijanac koji navodi da su rashodi realni, a prihodi nisu realni bez 

povećanja cijena. Također bit će još jedan rebalans do kraja godine. 

 Predsjednik vijeća navodi da je jasno da se rebalans 2024 godine sastoji od preraspodjele sa 
stavke investicija da bi se moglo pokriti tekuće obveze.  

    Predsjednik Upravnog vijeća Doma g. Paulić daje na glasanje ovu točku Dnevnog reda i utvrđuje da 

pitanja i prijedloga nije bilo te da je ista prihvaćena jednoglasno s 5 glasova „za“ 

        
      stoga Upravno vijeće donosi 

 

ODLUKU  

O USVAJANJU PRIJEDLOG REBALANSA FINANCIJSLOG PLANA DOMA  ZA STARIJE 

I NEMOĆNE OSOBE BELI MANASTIR ZA 2024. GOD 

        
 Odluka se prilaže Zapisniku te čini njegov sastavni dio. 

     

3. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

    Predsjednik vijeća otvara ovu točku.  

    Ravnatelj navodi da je proveden nadzor Ministarstva u Domu, dva dana su sve pregledavali sve od 

A-Ž. Nisu imali prigovora, (Zapisnik sam stavio na uvid) osim da bi  predsjednica Stručnog povjerenstva 
trebala prisustvovati sjednicama Upravnog vijeća kada se raspravlja o stručnim pitanjima Doma. 

 

       Dodatnih pitanja i prijedloga nije bilo pa predsjednik Upravnog vijeća Doma utvrđuje da je 

sjednica završena u 9:20 sati. 
 

 

 

                                                                     PREDSJEDNIK UPRAVNOG VIJEĆA DOMA                                                      

                                                                                        Damir Paulić, dipl. oec. 

 

 

 


